



CREATIVE KING

Plant Growth Regulators

Description :

Plant hormone supplement containing studded concentration of gibberellic acid and auxin and cytokinin use to stimulates root developments , flowering and fruit setting and use to promote but differentiation , cell division .

Can be use as drip irrigation or as foliar spray application.

تركيبة تزود النبات بالهرمونات النباتية تحتوي على نسب مدروسة من الدوكسينات والجيريليك اسيد بالاضافة الى السايوتوكاينين تستخدم لتنشيط الجذور وزيادة الازهار والعقد كما تنشط نمو القدر على الفرع وتساهم في زيادة انقسام الخلايا.

يمكن استخدامها مع مياه الري او الرش الورقي

ACTIVE INGREDIENT : (w/v)

6-Benzylaminopurine 1%

Gibberellic acid 0.5%

Indole 3 -Butyric acid 0.5 %

Other Ingredients 98.0 %

طريقة الاستعمال :

القتيل : يتم استخدام 50 مل لكل 100 لتر ماء (ويمكن استخدامه مع الاسمدة).

مرحلة الانتاج : يستخدم لزيادة معدلات النمو وزيادة الجودة بمعدل 100 مل لكل 200 لتر ماء ويمكن استخدامه بالرش الورقي او بالري الدرسي

Recommendation to Use :

Transplanting : add 50 ml to 100 Litter of water (you can use it with fertilizers)

Production : To increase growth rate and improve quality add 100 ml to 200 litter of water by foliar application or by drip irrigation

تحذيرات :

ابعده عن متناول الاطفال

100
ml

Produced By :

CREATIVES
FOR FERTILIZERS
AND PESTICIDE

creativesfert@gmail.com

المبدعون
للاسمدة والمبيدات

